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Ingebjørg åpnet med med andakt, deretter bønn 

Tilstede: Morris Kjølleberg, Kjersti Vingen Froment, Ingebjørg Helle, 
Håkon Åreskjold, Bjarne Meland, Nina Kristin Frafjord Svein Anton 
Hansen, Anders Noraberg (sak 64/23 og 65/23) og Henriette Lid Lodden 
(sak 66/23) 

Dato: 20.06.2023   Tid: 18:30 – 22:00 

Sted: Misjonssalen/ Sandnesporten

Forfall: Ingen

Saksnr. Agenda Oppfølging

57/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 
innkalling og saksliste ble godkjent 

info

58/23 Godkjenning av referat 
Referatet ble godkjent etter mindre justeringer

info
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59/23 Oppfølgingssaker: 
43/23 Familiebønnemøte 
Torill Thorsen med familie  starter opp familiebønnemøte 
annenhver tirsdag til høsten. Bønnemøte vil være motsatt tirsdag 
til internasjonal møteplass.  

44/23 Oppfølging medlemsmøte 
Kontaktliste over hvem som er kontaktperson for de ulike 
tjenestegruppene er ikke lagt ut på nettsiden enda. Svein Anton 
følger dette opp. 

48/24 Sommermøte  
Det blir arrangert sommermøter første og siste søndag i juli (2. og 
30.juli) klokken 19.00 på Møteplassen.  

50/23 Samlingsfest 20.august 
Babypresentasjon er tilbake på programmet og Henriette vil ta 
seg av posten på programmet.  

53/23 Julemessa 
Nina Kristin Frafjord har sagt ja til å være leder for 
julemessekomiteen med Terje Eggebø som god støttespiller.  

54/23 Julekonsert 
Se B-referat 

56/23 Eventuelt - Bindersen  
Planleggingsmøtet for bindersen ble utsatt på grunn av sykdom. 
Kjersti tar med punkt om utvidelse av “Ny i Misjonssalen”-bord på 
neste møte. Se også sak 67/23.

Info 

Svein Anton 

Kjersti
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60/23 Forsamlingsleders hjørne 
Svein Anton takker for hvordan prosessen rundt endring av 
arbeidsoppgaver og arbeidsinstruks har blitt håndtert nå i vår, og 
at styret tok denne saken på alvor. Oppgaver mtp. utleie er tatt 
over av Annelise Ødemotland og oppgaver ang SOME og info vil 
gradvis reduseres når Håkon Åreskjold og info-gruppen legger en 
plan for dette til høsten.  

Alle de ansatte skal også ta en ny runde etter sommerferien der 
de går gjennom de ulike arbeidsoppgavene slik at alle vet hvem 
som har ansvar for de ulike oppgavene.  

Det er også veldig kjekt at vi har nådd 300 medlemmer i 
Misjonssalen, og i utgangen av mai var det allerede 20 potensielle 
nye medlemmer på listen til Svein Anton.  

Svein Anton deltok også på arrangementet “En farfar i livet” som 
ble arrangert av Fredheim. Dette var et veldig givende 
arrangement.   

info 

61/23 Forsamlingsleders arbeidsbeskrivesle  
Denne saken ble flyttet til neste styremøte.  info 

62/23 Styreleders info 
utgår 

info 

63/23 Samlingsfesten  
Det blir innslag fra Marit og Leif T. fra Bangale og videotale fra 
Håkon E. (sensitiv misjon).  
Utdeling av 4-årsbok blir tatt ut av programmet og flyttes til 
påfølgende søndag.  

Håkon hører med MPG om de kan ha en icebreaker/eller skaper 
litt liv og røre fra scenen, eventuelt hører om Henriette skal ha en 
solosang. Det er viktig at dette møtet ikke blir for langt og at det er 
passende program for barna ettersom det ikke er ungkjerkå. 
Håkon informerer MPG om dette. 
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64/23 Konfirmantarbeidet  
NLM har et eget konfirmantarbeid som noen av våre konfirmanter 
har deltatt på de siste årene, samtidig ser vi at de fleste 
konfirmanter trekker mot Bymenigheten eller andre kirker i 
nærmiljøet. Det har derfor blitt tatt opp til vurdering om 
Misjonssalen skal ha et eget konfirmasjonsopplegg og Svein 
Anton og Anders hadde et møte med konfirmant-foreldre for kull 
23/24 og 24/25 for å høre hva deres tanker var rundt dette. Se et 
eget referat fra møtet.  

Inntrykket fra dette foreldremøtet er at det er et ønske om et eget 
opplegg i Misjonssalen, men at det også er viktig at de er flere 
som konfirmerer seg sammen. Samtidig mener styret at det er 
viktig at vi ikke blir et konkurrerende tilbud til regionen sitt eget 
tilbud, spesielt ettersom regionens konfirmantopplegg holdes i 
Sandnesporten.  

Styret vedtok at det arbeides videre med et eget 
konfirmantopplegg for konfirmantkullet 2024/2025. Anders får en 
av foreldrene av konfirmantene til å stille i en arbeidsgruppe. I 
tillegg stiller en representant fra styret til dette arbeidet. Disse 
jobber mot et opplegg som har oppstart høsten 2024.  

Anders har sjekket ut 3 forskjellige konfirmantopplegg der AWANA 
sitt “Smak og se” opplegg virker som det mest aktuelle. Se også 

Anders 
Noraberg 

Styret
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65/23 Forsamlingsarbeiders arbeidsoppgaver, arbeidsbeskrivelse 

Det har blitt gjort endringer på arbeidsoppgaver og 
arbeidsbeskrivelsen til forsamlingsarbeider. Styret godkjente de 
nye endringene.  

Slik som det ligger an nå er Anders Noraberg‘“i pluss” i forhold til 
arbeidstimer, men prøver å jevne det ut nå i rolige tider. Det er 
spesielt  helger og weekend som spiser opp timer.  
Forslag til utjevning av timer er at han kanskje ikke trenger være 
leder for weekend. Som ansatt faller mange av oppgavene på 
leder og som derfor spiser mange timer. Det er heller et ønske å 
være en støttespiller inn til komiteen. Et annet tiltak er å passe på 
at større arrangementer ikke samler seg i samme periode. For 
eksempel har Anders hatt ansvar for weekend, søndagstur og 
Misjonsløp denne våren, som tilsammen har vært tidkrevende. De 
ansatte vil i høst lage en 2-4 års plan med de ulike 
arrangementene slik at en kan planlegge og fordele ansvar bedre. 
Styret ber også Anders om å gi beskjed dersom “opphoping” av 
timer blir et vedvarende problem.  66/23 Musikkutviklerstillingen  

Henriette Lodden presenterte halvårsrapporten for arbeidet som 
har pågått det første halvåret av stillingen. Se eget vedlegg. Det 
ble også gjort mindre endringer i stillingsinstruksen. Disse ble 
godkjent av styret.  

Se også B-referatet.

Morris

67/23 Nye medlemmer - samtaler og/eller gruppemøte 

Svein Anton har laget et skriv som foreslår 2 måter 
medlemssamtaler kan gjennomføres. Den ene er slik som det 
utføres i dag med en til en samtale eller en kan samle flere nye 
medlemmer til felles møte en gang i kvartalet. Se eget skriv for 
mer detaljer.  

Styret vedtok sammen med Svein Anton at vi har en prøveordning 
fra høsten av der det arrangeres felles medlemssamtaler det 
neste året.  

Kjersti tar også opp denne saken med Bindersen for å diskutere 
eventuelt deres rolle på et slikt møte og eventuelt om det skal 
arrangeres ny i Misjonssalen kveld slik som det har blitt gjort de 2 

Kjersti
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68/23 Søknad fra annen menighet om å leie på søndager 

Styret vedtok at Misjonssalen ikke leies ut til Puls Sandnes på 
søndag ettermiddag.  

Svein Anton bringer dette videre til Puls Sandnes. 

info

69/23 Styremøter høsten 23 

Følgende styremøtedatoer ble satt:  

21.august 

28. september 

3. oktober - strategidag

info

70/23 Økonomi 

Tallene  for denne våren ser bra ut, og en tar sommerferie  med 
en bedre likviditet enn det vi gjorde forrige sommer. Se også 
økonomi oppdatering i eget vedlegg.  

Morris snakker med Reidun om vi bør sette opp kortterminal for 
kollekt på søndagsmøter. 

Morris
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71/23 Eventuelt:  

Utstyr til vedlikehold av Misjonssalen - Husstyret kan kjøpe inn 
det utstyret de trenger for å utføre vedlikeholdsarbeid på bygget, 
som for eksempel vindusvaskeutstyr.  

Ungkjerkeledere - Det begynner 6 nye ledere til høsten, men vi 
har også mistet 3-4 ledere. Styret tar en ny status til høsten for å 
se hvordan de ligger an med ledere. Styret foreslår også om det 
bør lages en backup-liste slik at ledere vet hvem de kan spørre, 
ved eventuelt frafall.  

Nestleders hjørne: 

● Håkon nevnte igjen forslaget om å utvide info-desken på 
søndagsmøtene. Kjersti tar dette opp på neste Binders 
møte. 

● Håkon foreslår at kaffe blir servert nede i gangen i stedet 
for rett utenfor døra inn til hovedsal. Dette for å ønske folk 
velkommen med en gang de kommer inn i bygget. Bjarne 
tar med seg dette forslaget til møtevertgruppen.  

● Bør vi skaffe skillevegger i forbønnshjørne? Dette vil gjøre 
at de som går til forbønn er litt mer skjermet og kanskje 
flere tør å gå til forbønn? Kjersti sender mail til Svein 
Anton om dette slik at han kan ta det opp på komitemøte 
forbønnsgruppen på torsdag  29.06.23 

Nina Kristin 

Anders 
Noraberg 

Kjersti 

Bjarne 

Kjersti 


